

### Referat fra møde i lokalbestyrelsen

Mødedato: Onsdag den 19. april 2023 kl. 12:30

Deltagere:

Peter Enevold (PE), formand  
Irma Trebbien (IT), 1. næstformand  
Karin Jensen (KJ), 2. næstformand  
Lizzi Petersen (LP)  
Dorit Myltoft (DM)  
Ole Wildt-Andersen (OWA)  
Hans Juhl Jørgensen (HJJ)  
Merete Ahlmann-Jensen ((MA)  
Hans Mikkelsen (HM)  
Helen Therkildsen (HT), 1. suppleant  
Hanne Fridmann (HF), 2. suppleant

Ulla Pedersen (UP), kasserer

Praktisk arrangør: Ole Wildt-Andersen

Ingen afbud.

1. Velkomst, valg af ordstyrer og evt. supplerings af dagsorden  
Bemærkning: Referat fra møde 23. marts samt endelig mødeplan er godkendt.  
Karin Jensen valgt til ordstyrer.
2. Regnskab vUP  
Regnskab udsendt og gennemgået.  
Fremover vises regnskabet kvartalsvis på skærmen
3. Kontorområdet v/LP og UP  
a) Medlemssituationen  
Vi har i året indtil nu fået 42 flere medlemmer.
4. Nyt fra formanden og punkter til beslutning.  
a) Ansvarsfordeling m.v. i bestyrelsen, endeligt forslag medsendes dagsorden. Gennemgang og evt. tilretning.  
Tilrettet med en enkelt tilføjelse og udsendes.  
b) Redaktørens, bestyrelsens og web-masters opgaver, endeligt



forslag medsendes. Gennemgang og evt. tilretning.  
Ingen ændringer.

c) Som udgangspunkt skal frivillige der hjælper med aktivitet ikke betale, men der kan være situationer hvor dette er upraktisk.

d) Vi får brug for at kunne illustrere vores aktivitetsniveau, derfor udsender PE snart et skema til alle B-medlemmer

e) Intern orientering om kontakter med Den boligsociale helhedsplan, Sprotoften og NGIF.  
Formanden orienterede.

f) Fripleshjemmets tilsynssag  
Formanden orienterede

g) "Sag" om at borgere i f.eks. Nyborg Kommune pt. ikke selv kan vælge lokalafdeling  
Formanden orienterede.

h) "berettiget kritik" af årsmødets afvikling  
vi har fået en dekort på 3000 kr til senere brug.

i) Alle "roller" burde nu være opdateret, se selv Frivilligportalen

j) Frivilligfesten tidsmæssig placering mv.  
For at undgå tidssammenfald med julefrokost vil vi flytte frivilligfesten til september. Stedet også til overvejelse, afgøres i formandsskabet.

## 5. Socialt-humanitære område v/IT og MA

a) Situation med uhensigtsmæssig brug af vågerne  
IT orienterede.

## 6. IT-området v/HJJ

a) Indledende drøftelse af vores it-aktiviteter. Hvilke behov er der ude blandt ældre og hvordan kan vi dække dem?  
Der blev nedsat en arbejdsgruppe bestående af Hans juhl, Hans Mikkelsen, Helen Therkildsen, Peter Thomsen og evt andre.  
Gruppen kommer med et oplæg til bestyrelsen.



## 7. Motions-området v/OWA

### a) Samarbejde med roklubben

Der udsendes et Nyhedsbrev ca. medio maj med et til bud til medlemmerne om et kursus i ronig 3 x 2 timer til 150 kr.

Der ændres i konditionerne for svømning fra næste halvår.

### b) Rickshawkørsel i denne sæson (PE)

Aktivitetslederen har skaffet 6-7 nye frivillige til at cykle.

## 8. Kulturområdet v/DM

### a) Udflugt til H.C.A-museet aflyst

Ikke aflyst. Gennemføres med ca. 22, da chaufføren kører billigere.

### b) Forårshøjskolen

Et helt fantastisk arrangement. Evalueres på næste kulturgruppe møde.

## 9. Kortspil v/LP

Intet til referat

## 10Aktiviteter for mænd v/HM

Hans Mikkelsen kommer med et oplæg på næste møde.

## 11Nyt fra Ullerslev v/KJ og HF

Gåturene foregår hele sommeren

## 12Fundraising v/PE

a) Svar fra Albani Fonden vedr. bridgeborde til Ullerslev  
Vi har modtaget pengene.

## 13.Orienteringspunkter: Formanden orienterede

Koordinationsudvalg:

a) Møde dd. Med Sundheds- og ældrechef

b) Den startede budgetproces 2023 i kommunen

Distriktet:

a) Årsmøde 13.april, resumé

Intet til referat



b) Repræsentanter fra Nyborg-Ullerslev

Det indsendes ingen navne i år, da vores afdeling er den eneste der sender til distriktet.

Seniorråd:

Bl.a.: Orientering om omsorgstandplejen, "uddannelse" til demensvenner, familieråd på plejehjem.

Formanden skal uddannes til demensveninstruktør, og vil derefter på et passende tidspunkt uddanne bestyrelsen til demensvenner.

Landsforeningen:

a) Sidste møde i landsbestyrelsen 27-28/03 ikke noget specielt at bemærke.

13Eventuelt

Intet til referat.

Deadlines:

Det Sker: Kommer fra Søren Torpe

Lokalbladet: Blad 3: deadline 1/7 udkommer 10/8

Kommende bestyrelsesmøder/praktisk arrangør mv.:

B-møde 1. juni 2023/Hans Juhl Jørgensen